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Tekojääkenttä Herttoniemenrannan urheilupuistoon

Me allekirjoittaneet valtuutetut ehdotamme, että Herttoniemenrannan urheilupuistoon nykyisen hiek-
kakentän kohdalle tehdään tekojääkenttä, joka olisi talviaikaan alueen asukkaiden käytössä. Urheilu-
puisto on keskellä hyvin tiivistä asuinaluetta ja sen läheisyydessä asuu tuhansia lapsia ja nuoria jotka 
voisivat käyttää kenttää. Urheilupuisto on hyvin suosittu ja ala-asteen koulu on siinä vieressä. Lähei-
syyteen on myös valmistumassa uusia asuntoja tuhansille asukkaille kauppakeskus Hertsin viereen. 
Samoin paikka on liikenteen solmukohdassa johon on hyvät julkiset yhteydet eri puolilta. Metroase-
malta on n. 600m.urheilupuistoon. Nykyisten leutojen ja epävakaisten talvien aikana ei aina onnistu 
luonnonjään tekeminen kentälle.
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